
Zápis č.612011
z jednáni zastupitelstva obce (Zo) konaného dne 28.3.201| od l8.00 hod v zasedací

místnosti oU

Přítomni:J.Halasníková,V'Jeřalová'Y.Juklíčková,Ing.J.Kladníček,V'Pátková,Ing.M.Pátra,L.Michálek
MVDr.M.Russ, P.Voves, J. Gorčík, M. Janovský, L.Rampouch

omluveni: Ing.R.Anděl, Bc.J.Gallo, MUDr.M.Kadlec

Hosté : p. Wížov á, p. Kadlecová,p. Braun, p. Paulusová

Jednaní řídila Jindřiška Halasníková - starostka obce.

V úvodu jednaní starostka přivítala zastupitele a konstatova|a, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno a
lryhlášeno. Je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva, takžejednání je usnášeníschopné.
Přítomní byli upozorněni na pořizování zvukového záznarrlu zjednaní a upozorněni na vypnutí
mobilních telefonů'

ověřovateli zápisu z jednžni zastupitelstva byli určeni: V.Jeřalová, M.Janovský

ZapisovaÍelkou zápisu byla určena p.Macková.

Zápis z minulého zasedáni zastupitelstva byl ověřen a
stránkách obce. Připomínky vznesl Ing.Kladníček a
písemných připomínek.

Kontrola usnesení Zo č. 512011 :
Bod 5/o Zo pověřuje starostku pozvat pani ředitelku MŠ na radu obce a řešit přijetí sosnovských
dětí do místní MS' Pozvání paní ředitelky proběhlo a společně s radou se dospělo k závěru, že ve
školním roce 201Il20I2 budou sosnovští zájemci o školku uspokojeni. Zétroveň' se řešila otázka
dalšího školního roku' kdy již nebude kapacita školky dostačující. Touto oti2kou se budou muset
zabývat zastupitelé a je nutné zamyslet se nad rozšířením počtu oddělení v MŠ'V rámci tohoto bodu
jednaní paní Jeřalová ryslovila opětovně niuor, že by bylo potřeba nechat zpracovat projekÍ na
komplexní řešení oprav ve školce. Pan Gorčík vysvětlil, Že projekt je moŽné zadat ůje zcela jasné
zadání projektantům' Stejný ntuot vyslovil Ing. Kladníček a dodal, ževpwé řadě musíme řešit ty
věci , o kteých víme ,Že spěchají, coŽ je zabezpečení krovu střechy. Následně okna a topení
s ohledem na ťrnanční moŽnosti obce. Starostka dodala, Že ce|ý stav střechy MŠ posuzují dva
odborníci, kteří pracují na odborném posudku , na jehoŽ zik|adě se bude volit další etapa
rekonstrukce.

Usnesení Ro č. 5l20|I ze dne |4.3.2011 bylo přiloŽeno k pozvánce na zastupitelstvo. Toto usnesení
je nedílnou souěastí zápisu.
Starostka přítomné seznámila s programem zasedání zastupitelstva.

Program:

l. Vyhodnocení Programu podpory sportu pro rok 20l 1
2, Schválení r,ryhlášky ě.2l20I1 o místním poplatku ze vstupného
3. Výsledkv kontroly kontrolního výboru

vyvěšen na úřední desce a internetových
zápis byl poté doplněn na zakladě jeho
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4. Informace o hospodaření obce zarok2}I}
5' Pravidla zadávání zakázek malého rozsahu
6, Diskuse + ruzné

Návrh usnesení:
Zo schvaluje program jednaní.
Pro:12 Proti:0 ZdrŽe| se:O
Návrh bylpřijat

1) Vyhodnocení Programu podpory sportu pro rok 2011

Sportovní komise ve spolupráci s místostarostou p.Janovsk1ým vyhodnotila jednotlivé žádosti (bylo
doruěeno 12 žádosti v celkové výši 90 tis.Kč) a předloŽila zpracovaný návrh radě obce. Rada obce na
tomto návrhu neshledala Žádné nedostatky a doporučila jeho schválení zastupitelstvem obce.

Žadate|é PoŽadovaná dotace Návrh dotace
Monika Lišková
Jiří Liška
Klára Špačková

X . rIereza ĎpacKova
VK Pyramida Sosnová
František ondřejka
Pavlína ondřejková
Petra Bílá
Lucie Bílá
Jana Jínová
Simona Jínová
Lucie Jínová

2000,--
6000,--
30000,--
20000,--
10000,--
2000,--
3000,--
5000,--
2000,--
4000,--
3000,--
3000,--

2000,--
5000,--
5000,--
5000,--
0,--
2000,--
3000,--
5000,--
2000,--
4000,--
3000,--
3000,--

90000,-- 39000,--
K tomuto návrhu neměli zastupitelé žádné ýhrady ani připomínky.

Návrh usnesení:
Zo schvaluje Program podpory sportu pro rok 20l1 dle výše uvedeného seznamu.
Pro:I2 Proti:O Zdržel se:0
Návrh byl přijat

2) Schválení vyhlášky č.2l20|t o místním poplatku ze vstupného

Na zakladě rozboru vyhlášky ě.5l20I0 o místním poplatku ze vstupného Krajský úřad Libereckého
kaje dospě| k závěru, že vyhláška je protiústavní z důvodu zvyhodněru určité skupiny obyvatel. Je
tedy nutné vydat novou vyhlášku, kde tento članek bude lypuštěn (Čl.6 odst.2 písm.d). Zaroveíby|
KULK zpracován návrh vyhlášky nové a byl přiloŽen k pozvánce na zastupitelstvo. Námitky nebyly
podany žádné. Poplatek ze vstupného bude tedy pro místní i cizí stejný ve výši I0oÁ z vybraného
vstupného.

Návrh usnesení:
Zo schvaluje vyhlášku č,' 212011 o místním poplatku ze vstupného'
Pro: 12 Proti: 0 ZdrŽel se: 0
Návrh byl přijat
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3) Výsledlry kontroly kontrolního qýboru

Dne 18.2,2011 byla provedena na obecním úřadě kontrola Kontrolním qýborem. Tento výbor
doporučil věnovat větší pozornost čerpiíní prostředků z rozpočtu obce' v usneseních a zápisech
zjednaní Ro a Zo uvádět ceny zakÍuek a předem vŠe schvalovat vRo aZo. Dbát na smlůvy o
dílo, aby obsahovaly podrobné údaje o rozsahu zakánky. Dle usnesení rady obce měla starosika
písemně vyzvat p.Michálka, aby se vyjádřil k proplacení dvou faktur. Jedná se o platbu za posudek
SEA (95.400,--Kě) k územnímu plánu a platba za stavebni dozor Ing.Zajic (3b.000,--K8;. ryo
platby byly provedeny bez předchozího souhlasu Ro a Zo. Pan Michálek ie vyjádřil' Že písemné
vysvětlení doručí na obecní úřad do konce tohoto týdne. Starostka dodala, Že osóbně p*u Buu.,.u
(posudek SEA) kontaktovala a přečetla zastupitelům e-mail, kteý obdržela.Z něj vypiyv á, že pan
Bauer dostal zaplaceno a tím pro něj celá věc končí. Paní Pátková a pan Kladníček '" aot6'*' Lao
tento posudek požadoval.Pan Michálek odpověděl, stavební úřad Č.Lípa. Byl vznesen dotazproč ho
tedy stavební úřad neplatil. Navíc tento posudek jednoznaěně poškonlje zémňr obce ohlednábýové
qýstavby v lokalitě Lesná * Ramš' Na příštím jednríní zastupitelstva budou zastupitelé sezniímeni
s písemným vyjádřením pana bývalého starosty pana Michálka.

Návrh usnesení:
Zo požaduje písemné vyjádření pana Michálka k platbě 95,400,-- (posudek SEA) a k platbě 30.000,-
-Kč (|ng.Zajíc-stavební dozor). DoloŽí do 10.4.201 l.
Pro: 12 Proti: 0 Zdrže| se:0
Návrh byl přijat

4) Informace o hospodaření obce za rok 2010

Všichni zastupitelé obdrželi tabulku, kde j sou podrobně zpracovány poloŽky za přijem a výdej za rok
20|0. Paní Macková vysvětlila proč byly výdaje vyšší než pŤijmy, jednalo se o zvýšené investice
(např.vzduchotechnika KD, hřiště sumělým povrchem,.úpravy vMŠ...) Výdaje byly hrazeny
zprostředků na běŽném účtu. Starostka dodala, Žena oÚ již proběhl audit a auditorka neshledala
žádné nedostatky v účetnictví obce. Nedostatky byly shledány v neprovedených auditech v Mateřské
škole za rok 2008 a 2009.Toto konzultovala starostka obce s auditorkou a doloŽila písemně , Že
dodatečné zpracování auditů je již objednáno u auditorské firmy. Paní Pátková se dotáza|a,kdoza
tuto situaci odpovídá a starostka jí odpovědě|a, že za provedení auditu je odpovědný zřizovate| _
tedy obecní úřad v čele se starostou' Pan Kladníček se dotiízal , zda muže bý obec pokutoviína.
Starostka odvětila, že ano, ale vzhledem k tomu, Že se na dodatečném provedení auditů pracuje,
nebyla zatím žádná sankce vyměřena. Paní Pátková upozomila na překročení částky Za sYoZ
komunálního odpadu. Starostka vysvětlila důvody - nebyly doloŽeny vážni lístky u velkokapacitních
kontejneru, neprobíha|a zpětná kontrola vývozu separátů a nebyl dostatečně počet nádob na odpad.
Při té příleŽitosti upozornila na zýšený počet Žádostí občanů o přistavení VKK a svoz nebezpečného
odpadu.Zastupitelé konstatovali,že dosavadní systém je nevyholrrjící.Paní Jeřalová navrhla
ambulantní svoz odpadů, kdy pověření pracovníci přebírají odpad od občanů v určitou hodinu na
určitém místě.Tím by se předešlo naplnění kontejneru nevhodným materiálem.
Toto hospodaření bude společně s provedeným auditem předloženo ke schválení Zo na dalším
zasedáni.

Návrh usnesení:
Zo pověřuje starostku o jednání ambulantního svozu velkokapacitních kontejneru a předloŽení
finančního rozboru čerpání výdajů za syoz komunálního odpadu za tři měsíce roku 2O|I,
Pro: 12 Proti: 0
Návrh byl přijat
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5) Pravidla zadáv ání zakázek malého rozsahu

Vzhledem k doporučení Kontrolního výboru, aby se předešlo k nesrovnalostem při zadáváni
obecních veřejných zakázek' zptacova|a p' Pátková návrh pravidel pro zadávání zakázek. Písemný
materiál obdrŽeli zastupitelé společně s pozvánkou na Zo. V pravidlech jsou řešeny i zakazky
rozsahem větší než 600tis. Kč, nánev schváleného dokumentu koresponduje se zákonem
definovaným termínem- zakázky malého rozsahu. Nikdo ze zastupitelů nevznesl k předloŽenému
materiálu žádné připomínky.

Návrh usnesení:
Zo schvaluje Pravidla pto zadávání zakének malého rozsahu.
Pro 12 Proti: 0
Návrh byl přiiat

6) Diskuse + různé

Pro: 12 Prot i :0
Návrh byl při.iat

Pan Russ se dotázal přítomné předsedkyně kulturní komise p.Paulusové v jakém stadiu jsou přípravy
na Sosnovské slavnosti. Paní Paulusová přítomné seznámila s programem a p'Russ doplnil informace
o připravovaném občerstvení. Starostka doplnila informace o stánkovém prodeji. Pan Russ
informoval, Že na přípravě slavností se podílí sportovní komise, kulturní komise a obecní úřad.
Podďilo se jim sehnat Sponzory na část výdajů' přesto se při planování dospělo k náaoru, Že bude
ďejmě nutné navýšit plánovaný naklad na oslavy o 30 tis. Kč. Program slavností bude publikován
v Sosnováčku, budou pozváni i zástupci z okolních obcí sdruŽených v regionu Peklo.

Návrh usnesení:
Zo schvaluje navýšení částky na přípravu Sosnovských slavností o 30 tis.Kč.

Zdrže| se:0

Zdrže| se:0

Pan Voves vznesl dotaz k novému jízdnímu řádu MHD.Zdaobec bude vznášet
připomínky.Starostka bere toto na vědomí a v případě nutnosti bude toto řešit přes odbor
dopravy KUKL.
Paní Pátková se dotazala jak pokračují přípravy prodejny. Starostka odvětila,Že bylo nutné
jednat se stavebním úřadem o změně užívání stavby. Potřebnou dokumentaci a povolení
osobně předala na stavebním uřadě, který má zákonnou lhůtu 30 dní na vyÍízeni.
Paní Jeřalová upozornila na nedostatečný počet odpadkoqfch košů včetně chybějících sáčků
na psí exkrementy, Ziroveí požáda|a o doplnění laviček na sportovišti a upozornila na
poničené truhlíky na veřejnou zeleň u sportoviště. Starostka odpověděla, že o,6pravě veřejné
zeleně se už jedná s kompetentní firmou.
Pan Russ připomněl na Kultumí večer 6,5.2011 , kdy bude hostem skupina Blue Effect, o
kterou je opět velký zájem.
Pan Braun se dotázal, kdy bude zametená odbornou firmou celá obec.Místostarosta
odpověděl, že projednával úklid přímo s ředitelem p.Končelem zťtrmy Marius Pedersen a
bylo mu sděleno, že do 3|,3,2011 mají zimni pohotovost. Po skončení zimního období bude
naše obce s úklidem v prvním pořadí.
Pan Voves konstatoval,že v bytovém domě byly volné dva byy a v jednom z nich uŽ
,,někdo.. bydlí a on si není vědom,Že by toto Zo schvalovalo.Starostka odpověděla, Že toto je
v kompetenci rady obce a na obecních vývěskách byly volné byy vyvěšeny minimálně 6
týdnů.
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Jednání bylo ukončeno v 19,40 hod.

Zapsa|a: J.Macková

-4, /z -/'
,tt.t fftn.lc /Lrz í. . ; . . . . . . . . . . . . . .
Jindřiška Halasníková

Starostka

V Sosnové dne 28.3.20l l

ověřovatelé zápisu:

p'Jeřalová ri:2,4:.,.==:.':.....'.. .
/

z'7 (/,. .ra. -_. <
t,,;p%/"' /

p.Janovský..,.,(.,......... , 1...(

u . t  I
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US|{ESENIč,.61201I
z jednáni zastupitelstva obce konaného dne 28.3.2011 od i8.00 hod' na oU v Sosnové

6lAZo schvaluje program jednání'

6tB Zo schvaluje Program podpory sportu pro rok 201 l dle výše uvedeného seznamu.

6lC Zo schvaluje vyhlášku č.2120| 1 o místním poplatku ze vstupného.

6tD Zo požaduje písemné vyjádření pana Michálka k platbě 95.400,-- (posudek SEA) a k platbě
3 0. 000,--K č (Ing.Zajíc-stavební dozor). Doloží do 1 0.4.20 1 1 .

6n Zo pověřuje starostku o jednaní ambulantního svozu velkokapacitních kontejneru a předložení
finančního rozboru čerpání výdajů za svoz komunálního odpadu za tři měsíce roku 201I.

6lF Zo schvaluje Pravidla pro zadávání zakézek malého rozsahu.

6lG Zo schvaluje navýšení částky na přípravu Sosnovských slavností o 30 tis.Kč.

.a'

)

Michal Janovský
místostarosta

V Sosnové 28.3.201|

Jindřiška Halasníková
starostka


